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Abstract (en)
The shed (1) is collapsible and is intended in particular as a vehicle-testing station. It has walls and a roof, as well as at least four vertical columns
(4) mounted on standing surfaces. Arranged between the columns (4) are a top boom (6) and stiffening struts (7). Each two of the columns (4) are
constructed, together with a connecting strut (8) arranged transversely at the top, as a stanchion plate (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Halle (1) ist demontierbar und insbesondere als KFZ-Prüfstation vorgesehen. Sie weist Wände und ein Dach auf sowie wenigstens vier vertikale
Stützen (4), die auf Aufstandsflächen lagern. Zwischen den Stützen (4) sind ein Obergurt (6) und Versteifungsstreben (7) angeordnet. Jeweils zwei
der Stützen (4) sind zusammen mit einer oben quer angeordneten Verbindungsstrebe (8) als Ständerscheibe (9) ausgebildet.
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